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Magyar Sport Háza, II. emeleti ovális tárgyaló 

Elnökségi tagok: 
 Laboda Gábor elnök 
 Csiba Péter sportszakmai alelnök 
 Pusztai Csaba gazdasági alelnök 
 Kökényesi György elnökségi tag 
 Sasvári Sándor elnökségi tag 
 Dr. Szűcs Viktor elnökségi tag 

Meghívott vendégek: 
 Rezes Zoltán  jogi képviselő 
 Sutus-Juhász Tímea főtitkár  
 Czuczi Győző Motocross Szakágvezető 
 Nádasdi János Salak Szakágvezető 
 Tarapcsák Péter Old Timer Szakágvezető 
 Wodicskáné Tállyai Beatrix 
 Wodicska Zoltán 
 Dévényi György 
 ! � " � � � � � # � � $ % �

 köszöntötte az elnökséget, a meghívott vendégeket, és az elnökségi ülést 
megnyitotta. Felkérte Sutus-Juhász Tímea főtitkárt az emlékeztető vezetésére, továbbá 
Kökényesi György és Dr. Szűcs Viktor elnökségi tagokat a hitelesítésre. 
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Napirendi pontok: 
1. Ütemterv elfogadása - a 2006. év lezárásához és a 2007. év nyitásához szükséges 

teendők –  
2. Szakágvezetői Tanács ülés határozatainak ismertetése:  

a.) Versenynaptár változások  
b.) Igazolási és Átigazolási Szabályzat tervezet elfogadása 
c.) Dopping Szabályzat tervezet elfogadása 

3. SZMSZ tervezet hiányzó részeinek megvitatása - feladatkiosztás    
4. Gyorsasági szakág 2005. évi eredmény  
5. Tagfelvétel, tagtörlés – jogi képviselő beszámolója a tagi revízióval kapcsolatban  
6. MAMS gazdasági helyzetének értékelése, 2007. évi díjtábla módosítások, 

racionalizálások  
7. Előző ülés határozatainak áttekintése  
8. Egyebek  
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1. napirendi pont 
 
Pusztai Csaba gazdasági alelnök elmondja, hogy korábban nem volt tervezés és nem volt 
időben ütemezés, ennek megfelelően került előkészítésre ez az ütemterv, amely magában 
foglalja a gazdasági és szakmai feladatokat. 
 
Laboda Gábor levezető elnök javasolja, hogy fogadják el az ütemtervet, mint koncepciót. 
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2. napirendi pont 

Csiba Péter sportszakmai alelnök ismerteti az elnökségi ülést megelőző SZT ülés javaslatait, 
határozatait. 

a.) Versenynaptár változások elfogadásra kerültek, 
b.) Igazolási és Átigazolási Szabályzat tervezettel kapcsolatban kéri az 

elnökségtől a Módszertani Bizottság felállítását és felkérését a tervezet 
átdolgozására, 

c.) Dopping Szabályzat tervezettel kapcsolatban szintén ugyanez a kérés, 
d.) SZMSZ ügyben hasonlóan az előző két szabályzattal kapcsolatban, szintén a 

Módszertani Bizottság általi átdolgozását kéri, 
e.) SZT javaslata a gyorsasági szakágvezető visszahívására, 
f.) Sportfelügyelői, sportbírói gondok megoldásának koordinációjára kérjen fel az 

elnökség egy tagot, aki ezzel foglalkozik, 
g.) Tájékoztatja az elnökséget, hogy a motocross szakág vezetője beadta 

lemondását, 
h.) SZT támogatja a központi díjkiosztót, ennek megfelelően kéri az elnökséget 

elfogadni és ezzel kapcsolatban koordinátort kijelölni az elnökségből, aki ezzel 
az üggyel foglalkozik, 

i.) FIM kongresszus szavazó delegáltjaként majd a következő SZT ülésen döntik 
el, hogy kire szavaz 

 
Pusztai Csaba kéri, hogy az elnökség fogadja el a Dopping Szabályzat tervezetét azzal a 
kitétellel, hogy az SZT ülésen Tarapcsák Péter által javasolt minta alapján a FIM szabályzat 
homologizálásra kerül. 
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Kökényesi György supermoto szakágvezető sajnálja, hogy a motocross szakág vezetője 
lemondott. Szerinte a szakág igen nehéz helyzetbe került ezzel. 
 
Czuczi Győző elmondta, hogy nem vonul ki teljesen, a 2006. versenyévet lezárja, ezért 
marad október 15-ig, azonban úgy gondolja, hogy az év végéig már nem marad, mivel a 
2007. évet novemberben már az új szakágvezetőnek a saját koncepciója alapján a szakági 
bizottsággal közösen kell kialakítani és ő ebben már nem óhajt szerepet vállalni. Javaslata 
új személyre nincs. Déczi úr neve merült fel, mint potenciális utód, azonban az 
összeférhetetlenség miatt valószínűleg szakágvezetőként nem fog tisztséget vállalni, mivel a 
fia élsportoló. 
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Laboda Gábor javaslatot kért, hogy ki legyen a Módszertani Bizottság elnöke és tagjai, 
hiszen nem kevés szabályzat tervezet vár rájuk, amelyek adminisztrációs okokból igen 
sürgősen esedékesek. 
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Laboda Gábor kéri az elnökséget, hogy az SZT javaslata alapján döntsenek a gyorsasági 
szakág vezetőjének ügyében.  
 
Dr. Rezes Zoltán ismerteti, hogy az alapszabály értelmében mi az eljárási metódus. Ennek 
értelmében az alábbi határozatok születtek.  
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A központi díjkiosztóval kapcsolatban többek között Sasvári Sándor is kifejtette olyan 
aggodalmát, hogy a sok díjazott miatt azok, akik a végén veszik át, már nincsenek 
megtisztelve a többiek által, mivel a korábbi években is volt már erre példa, hogy nem 
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várták meg a végét azok a vendégek, akik az elején megkapták az érdemeik elismerésére a 
díjakat. 
 
Javaslat volt, hogy akkor csak az első helyezettek kapják meg ott. Azonban felmerült a 
kérdés, hogy akkor a többi díjazottnak tartsanak külön. 
Többen is jelezték, hogy az UEM-nél nincs is központi díjkiosztó év végén, hanem az utolsó 
versenyen a bajnok nyakába akasztják a díjat és nincs külön díszünnepség. 
 
Laboda Gábor kérte, hogy elsődlegesen jelöljenek ki egy koordinátort, aki felméri a 
rendezvény megvalósításának körülményeit és előkészít egy tervet ezzel kapcsolatban. 
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Sportfelügyelői és sportbírói témában is szükség van arra, hogy az elnökségből egy 
koordinátor foglalkozzon az SZT ülésen már felvetett gondokkal és azt a szakágvezetőkkel 
és a két kollégium vezetésével közösen megoldják. Ezt a feladatot Sasvári Sándor vállalta 
magára. 
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3. napirendi pont 
 
Az SZT ülés alapján akkor ez a tervezet a felállított Módszertani Bizottsághoz kerül 
átdolgozáshoz. 
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Gyorsasági szakág 2005. évi eredményével kapcsolatban az elnökség felkéri Daragó 
Istvánt, aki még 2005. évben a kifogásolt pontokat kijavította, hogy ezt az eredményt 
küldje meg az elnökség részére, mivel abban már azok az eredmények szerepelnek, 
amelyek az alapkiírásnak megfelelőek. Ezt az elnökség elfogadja. 
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5. napirendi pont 
 
Egyetlen tagfelvételi kérelem érkezett be, amelyet Dr. Rezes Zoltán rendben talált. 
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Dr. Rezes Zoltán tájékoztatta az elnökséget, hogy az általa az ügyészségi eljárás miatt 
megtartott tagi revízió után kiküldött hiánypótlási felszólításnak sok egyesület nem tett 
eleget. 
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Wodicskáné Tállyai Beatrix egyesületi elnök felháborodott az ügyvéd úr levelén és 
tájékoztatta őt arról, hogy egyesülete minden dokumentumot időben leadott és szerinte 
több egyesület is hasonlóan ezért nem reagált a felszólításra. Bemutatta az ügyvéd úrnak, 
hogy tőle átvette Karalyos Éva adminisztrátor ezeket a dokumentumokat és nem érti, hogy 
akkor hol vannak. 
 
Pusztai Csaba tájékoztatta az egyesület elnökét, hogy a revízió oka egy ügyészségi eljárás 
volt és mivel a jogi képviselő a nyilvántartásban nem találta, ezért írta a felszólítást. 
Azonban szükséges, hogy végre legyen egy tisztességes, hiteles tagnyilvántartásunk, ahol a 
valós adatokkal szerepelnek a tagok és ehhez a segítő hozzáállást kéri a MAMS tagjaitól. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix bejelenti, hogy tudomása van arról, hogy az utolsó MAMS 
közgyűlések valamelyikén, ahol igen szoros volt a szavazatok közelsége, Szabó János 
(felfüggesztett gyorsasági szakágvezető) egy olyan MAMS tag nevében szavazott és 
gyakorolt képviseletet, amely ellen 2005. évben felszámolási eljárás indult. Ez a Hummel 
Hungária Kft. Kéri ennek a kivizsgálását.  
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6. napirendi pont 
 
Pusztai Csaba elmondta, hogy szükséges a gazdasági tervezés és a díjtábla módosítása. Az 
általa átvett gazdasági állapotok azt tükrözik, hogy racionalizálni kell a költségvetésünket, 
mivel az alaptámogatás is egyre kevesebb és a kiadásaink pedig nem csökkennek.  
 
Dr. Szűcs Viktor is egyetért ezzel. Javasolja, hogy a tagdíjat emeljék és a nevezői licenceket 
csökkentsék.  
 
Laboda Gábor megjegyzi, hogy ezt a közgyűlésnek kell elfogadnia. 
 
Pusztai Csaba folytatja. A pénzügyi fegyelmet fontos megteremteni. Az előző elnökség 
munkájának hiányosságai és az utána történt feljelentgetések miatti adminisztrációs 
kényszer is ezt kívánja. A könyvelési szolgáltatást végző cég számos hibás teljesítése miatt 
javasolja, hogy az elnökség határozzon arról, hogy azonnali hatállyal mondjanak fel a 
könyvelőnek. 
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Többen javasolták, hogy a régi könyvelőt, Madarász Györgynét keressük meg. 
 
7. napirendi pont 
 
Az előző ülés határozatait áttekintették.  
Laboda Gábor javasolja a beszámoló elfogadását. 
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8. napirendi pont 
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Laboda Gábor tájékoztatta az elnökség tagjait és a meghívottakat, hogy az elnökségi ülés 
előtt a Gépjármű Importőrök Egyesületénél jártak, akik két dolgot szerettek volna elérni a 
MAMS-nál. Mivel úgy gondolják, hogy sokan az EU-ból nem importőrön keresztül vásárolt 
motorral versenyeznek és annak adminisztratív kötelezettségeinek nem tesznek eleget, így 
„olcsóbban” tudnak szerepelni a sportban. Ehhez kérték, hogy a MAMS ellenőrként lépjen fel 
vagy drágább licencet kelljen váltania annak a versenyzőnek. 
Ezt a MAMS nem tudja felvállalni. Az importőrök a VPOP által tudnak ellenőrzést kérni és a 
versenyzők saját felelőssége, hogy a motorvásárlás után ő eleget tesz az adminisztratív 
kötelezettségeinek vagy sem. 
 
Dr. Rezes Zoltán ismerteti, hogy dragbike szakágban érkezett egy fellebbezés és az 
alapszabály értelmében Sportszakmai Fellebbviteli Bizottságot kell kijelölni, aki eljár ebben 
az ügyben. 
 
Laboda Gábor javasolja, hogy Pusztai Csaba, Sasvári Sándor és Dr. Szűcs Viktor legyenek a 
bizottságban. 
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Wodicskáné Tállyai Beatrix sérelmezi, hogy a Fegyelmi Bizottság nem indította meg az 
eljárást Balogi Lajos ellen és kéri az elnökséget, hogy az év elején főtitkári teendőket 
ellátott irodavezetőt vonják felelősségre, hogy miért nem továbbította az anyagokat és az 
elnökségi határozatot az FB-nek. 
 
Főtitkár elmondta, hogy ő, amikor megbízták áprilisban, átadta az elnökségi emlékeztetőt 
Dr. Soós Attilának és kérte tőle az eljárást a határozat értelmében. Számos levelet is írt 
neki, amelyeket másolatban az elnökség is megkapott és a korábbi SZT ülés határozatai 
alapján az egyes bizottságoktól kért írásos beszámolót a 2006. évi tevékenységükről, de 
azok mai napig nem érkeztek meg. Javasolja, hogy a következő elnökségi ülésen a 
bizottságok beszámolói kerüljenek napirendre. 
 
Dévényi György tájékoztatja az elnökséget, hogy a MAMS honlapján a felügyelők részére 
feltöltött nyomtatványok közül az útnyilvántartó nem megfelelő, mivel annak szigorú 
számadású nyomtatványnak kell lennie. Jelzi, hogy ezért igen magas bírságot róhatnak ki 
az illetékes hatóságok. 
 
Pusztai Csaba megjegyzi, hogy dolgozik a bizonylati fegyelem felállításán. 
 
Laboda Gábor az ülést berekesztette. 
 


